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AKTUÁLNĚ

• Oznamujeme občanům, že obecní zaměstnanec B. Smejkal bude dlou-
hodobě v pracovní neschopnosti. Se všemi požadavky se obracejte 
na starostu P. Komárka, zejména pokud budete potřebovat využít sběr-
né místo na rampě.

• Obecní úřad v Úsobrně vyhlašuje výběrové řízení na pozici druhého 
obecního zaměstnance. Zájemci mohou podávat svoje žádosti 
na obecní úřad do 24. října. 



SLOVO STAROSTY
AUTOR: Petr Komárek, starosta obce

Vážení spoluobčané,

je 28. 9. 2022 a já Vám píši tento článek. Do Úsobrna dorazilo podzimní 
počasí, teploty jsou průměrné a deště dohání, co nestihly v létě. Pod-
zimní sklizeň ovoce a zeleniny je vzhledem k počasí složitější, jelikož 
na polích a v sadech je podmáčená půda.

V minulém zpravodaji jsem Vás informoval o komunikaci s SÚS JMK 
ohledně svodidel, kde jsem Vám slíbil další informace ohledně dění 
k uvedené problematice. Reakcí na můj oficiální email byla odpověď, 
že SÚS JMK nastoupí na likvidaci zábradlí a montáž svodidel, v kri-
tickém úseku, začátkem září 2022. Vše nám zdárně dopadlo, zatáčka 
dostala nová svodidla, SÚS JMK také zalepilo před zimou v obci komu-
nikaci. Za provedené práce jim tímto DĚKUJI!

Dále Vás musím seznámit s problematikou vodního toku v obci. K po-
slední události a sice k vylití potoka směrem od Durany došlo k vyto-
pení kotelny rodinného domu v obci Úsobrno. Pročištění vodního toku 
a následné čerpání vody ze sklepa bylo provedeno místní zásahovou 
jednotkou, která byla k události vyslána KOPISem JMK. Jednotka pro-
vedla na ucpaných propustcích vytažení splavených dřevin a odkácení 
spadených stromů s následným dohledem nad stavem potoka.

Druhý den jsem kontaktoval správce vodního toku a společně s vodo-
právním úřadem ORP jsme provedli prohlídku toku. Zjištěním bylo 
provozovateli nařízeno okamžité vyčištění dřevin a břehových hran, 
dále potom začátkem roku 2023 odstranění nánosů, včetně odvozu. 
Správce toku informoval o vypsání výběrového řízení na odstranění ná-
nosů z koryta, dále také informoval o organizačních změnách v lesních 
správách správy toků. Tato informace je platná od 30.8.2022 a je tedy 
evidentní, že čištění potoka je zajištěno z konce srpna 2022!

Zahájili jsme provádění nových izolací na Obecním domě, práce prová-
dí firma Tomáš Lajšner.   
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Po rozkrytí střešní konstrukce v celé šíři objektu následovalo zděšení, 
stávající izolace byla z více jak 50% pryč, díky kunám. Stávající zbyt-
ky izolace byly tedy demontovány a nahrazeny novou stříkanou izo-
lací. Následně po vrácení střešní 
konstrukce bude provedena in-
stalace fotovoltaické elektrárny 
pro pokrytí spotřeby obecního 
domu a obecního úřadu. FVE 
bude instalována formou brigá-
dy SDH Úsobrno a odborné prá-
ce budou provedeny moji oso-
bou. Termín instalace FVE je 
stanoven na sobotu 1. 10. 2022.



Dálele jsme se na posledním zastupitelstvu obce Úsobrno, v měsíci 
srpnu 2022, rozhodli, že provedeme instalaci FVE na základní školu, 
vzhledem k nárůstu cen elektrické energie. Škola má největší spotřebu 
v průběhu dne, což nám částečně pokryje nová elektrárna a dojde 
tím k nemalé úspoře na elektřině. Montáž bude provedena opět formou 
brigády SDH Úsobrno a odborné práce budou provedeny moji osobou.

Závěrem bych zmínil, že proběhly volby do zastupitelstva obce Úsobr-
no, chtěl bych Vám tímto poděkovat za projevenou důvěru straně, kde 
jsem lídrem kandidátky. Přeji Vám klidný podzim plný pohodové práce 
na Vašich zahradách a nemovitostech.

                                                            Petr Komárek, starosta obce Úsobrno
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SPOLEČENSKÁ RUBRIKA
AUTOR: Marie Komárková

Vážení spoluobčané,

v minulém čísle Zpravodaje jsem svůj zápis ukončila 23. 6. 2022.

Do svého příspěvku se vždy snažím zaznamenat kulturní a společenské 
akce, které se v naší obci pořádají.

Letos nám už covid dovolil pořádat pouťové oslavy tak, jak jsme byli 
zvyklí…pouťová mše, pouťová zábava, pivní hry a hasičská soutěž 
O bečku starosty obce. Vše se velmi vydařilo, i když nás trošku pozlobilo 
počasí.

30. 7. 2022 proběhl na hřišti Dětský den Skláren Moravia, akciová 
společnost Úsobrno. Ačkoliv ani této akci počasí moc nepřálo, děti 
i rodiče si to užili.

6. 8. 2022 Pochod za historií obce – cíl Durana. Tradiční akce, 
která se těší velké oblibě. I letos tomu nebylo jinak, velké poděkování 
patří všem, kteří se na zdaru akce podíleli. V odpoledních hodinách 
bylo otevřeno nově zrekonstruované Minimuzeum v budově obecního 
úřadu.

27. 8. 2022 Okolo Malé Hané – zastávka cyklovýletu v naší obci. 
Na kontrolním stanovišti bylo připraveno občerstvení, poděkování 
patří všem, kteří pomáhali.

10. 9. 2022 Voda koňkó přes tře kraje – úspěšného pokusu o nový 
český rekord v dálkové přepravě vody pomocí historických, ručních, 
vahadlových stříkaček se zúčastnilo 38 SDH, ze 7 krajů. Délka trasy byla 
3820 metrů a v 16 hodin 17 minut jsme se stali držiteli nového českého 
rekordu. Za tímto úspěchem je spousta práce, organizace – všem patří 
velké poděkování.
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Vážení spoluobčané, za Sbor pro občanské záležitosti je toto můj 
poslední zápis, ráda bych Vám poděkovala za účast a podporu při všech 
akcích, které byly pořádány. 

Novým zastupitelům přeji hodně úspěchů při práci a Vám všem jen 
to nejlepší.

                                                 Úsobrno 18. 9. 2022 Marie Komárková
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VOLBY

Výsledky voleb

Voleb do obecního zastupitelstva obce Úsobrno se zúčastnilo 218 
voličů z 353, což činí 61,76 %. Odevzdáno bylo 1389 platných hlasů. 
Do zastupitelstva byli zvoleni tito kandidáti:

 

Našim novým zastupitelům gratuluji k úspěchu ve volbách. Je před 
nimi spousta práce a než se do ní vrhnou, oslovila jsem všechny 
s prosbou o zodpovězení několika otázek. Na dalších řádcích 
si můžete přečíst, s jakým plány a vizemi přicházejí do vedení 
Úsobrna na další 4 roky.Nastupujícímu zastupitelstvu přeju dobré 
podmínky pro rozvíjení naší obce a spoustu moudrých rozhodnutí.

                                                                                                Jana Toulová

Na otázky neodpověděla Drahomíra Komárková, Ing. Pavel 
Ščudla, Radek Laštuvka a Petr Janda. Texty odpovědí jednotlivých 
zastupitelů jsou zveřejněny ve stejném pořadí jako v oficiálních 
výsledcích voleb.
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VOLBY Pár otázek pro nastupující zastupitelstvo

Břetislav Strnad

1. Jaký jste měl pocit, když jste zjistil, že jste byl zvolena do obecního 
zastupitelstva?
Mám-li být upřímný, zvolení do obecního zastupitelstva jsem více méně 
očekával. Pořadí na kandidátní listině hraje významnou roli, takže žád-
né vyhrocené osobní emoce v této souvislosti nebyly. Co mně nejvíce 
potěšilo je to, že z naší kandidátky získaly mandát také Věrka Benešová 
a Draha Komárková

2. Co Vás osobně vedlo ke kandidatuře v obecních volbách?
Vznik kandidátky jsem osobně neinicioval. Musím však říct, že od jara 
letošního roku jsem častokrát komunikoval s občany Úsobrna, kteří se 
o moji případnou kandidaturu zajímali a vyslovovali názor, že s jejich 
hlasem mohu počítat. Mám více jak třicetiletou zkušenost s chodem 
města Velké Opatovice a vedením městského úřadu. Takže nabídku 
na účast v komunálních volbách jsem přijal a myslím, že i ve své dů-
chodcovské životní etapě mám naší obci co nabídnout.

3. Co oceňujete na práci minulých zastupitelstev? Které projekty (akce) 
se Vám zdají zdařilé a ke kterým naopak máte výhrady a proč?
Kdo chce vidět, ten vidí. Úsobrno prošlo od sametové revoluce velkou 
proměnou. K těm zdařilým samozřejmě patří celkový vzhled obce, 
plynofikace obce, rekonstrukce vodárenské infrastruktury, výstavba 
silniční propojky Úsobrno – Uhřice, kompletní rekonstrukce povrchu 
místních komunikací, rekonstrukce a dostavba kostela, rekonstrukce 
objektu školy, knihovny, obecní hospody, sálu Kopalovo, víceúčelového 
sportovního hřiště s nočním osvětlením a obecního úřadu s bytovou 
nástavbou. Samozřejmě sem také patří i údržba a rozvoj technické in-
frastruktury jako je veřejné osvětlení, výstavba sběrného dvoru, zapoje-
ní obce do systému třídění domovních odpadů a mnoho dalších.
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Žádnou zásadní výhradu k projektům realizovaných obcí nemám, 
pouze nástavba nad obecní hospodou by mohla být využívána širší ve-
řejností a častěji. Stavbou dětského hřiště pod obcí se dozajista zlepšil 
vzhled příjezdu do obce, nicméně mám pocit, že je na rozdíl od úsobr-
ňáků častěji využíváno dětmi a jejich doprovodem z okolí.

4. Které oblasti fungování obce se chcete nejvíce věnovat? 
To samozřejmě závisí na tom, jakou funkci po ustavujícím zasedání 
budu v zastupitelstvu obce zastávat.

5. Jakou konkrétní věc byste chtěl v Úsobrně vylepšit a jakým způsobem 
byste toho chtěl dosáhnout?
Především chci, aby se o dění v obci začala zajímat (a účastnit se) dale-
ko širší veřejnost. Není to jen jednání zastupitelstva. Patří sem účast na 
kulturních a spolkových akcích pořádaných v obci. Výjimkou v průběhu 
roku je snad jen akce pořádaná pro děti a setkání seniorů. Samozřejmě 
vliv na toto mělo i nešťastné období posledních tří let. Možný způsob 
zlepšení vidím v jednání se zástupci dosud fungujících spolků a pořada-
telů akcí a možnostech obce, jak pořadatele i veřejnost motivovat.

6. Čím si myslíte, že můžete Vy osobně nejvíce přispět k rozvoji obce? 
Co je Vaše silná stránka?
Zkušenosti a ochota pro obec něco dělat.

7. Představte si prosím, že už je rok 2026 a Vaše období ve funkci právě 
končí. Co byste rád viděl za sebou? Za čím byste se rád ohlédl, 
na co byste byl pyšný, kdyby se podařilo?
Když pominu případné investiční akce, údržbu majetku a zajištění bez-
problémového chodu obce a obecního úřadu, je to především to, aby 
obdobně jako po několik volebních období v devadesátých letech a po 
roce 2000, kdy při jednáních zastupitelstva obce nestačila veřejnosti 
obecní hospoda a skutečnost, že se zastupitelé po jednání dočkali po-
tlesku od přítomných. Chtěl bych vidět razantnější nástup mladé ge-
nerace do sféry veřejného života na všech úrovních, zlepšení čin-
nosti u spolků a organizátorů akcí všeho typu. Rovněž bych chtěl vidět 
spokojené děti a rodiče dětí chodících do místní školy a pyšné 
občany a návštěvníky obce na její vzhled a na možnost zdejšího vyžití.
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Věra Benešová

1. Jaký jste měl pocit, když jste zjistil, že jste byl zvolena do obecního 
zastupitelstva?
Pocity jsem měla a mám trošku smíšené, ale s tím jsem do kandidatury 
šla. Působení v zastupitelstvu obce bude vyžadovat zodpovědnost a ča-
sovou náročnost.

2. Co Vás osobně vedlo ke kandidatuře v obecních volbách?
Ke kandidatuře mě vedl hlavně zájem podílet se na vedení obce, blíž 
poznat chod zastupitelstva a možnost udělat si vlastní názor, jak to na 
obecním úřadě chodí. V neposlední řadě mít možnost ovlivnit chod tak 
krásné obce, jakou Úsobrno bezpochyby je.

3. Co oceňujete na práci minulých zastupitelstev? Které projekty (akce) 
se Vám zdají zdařilé a ke kterým naopak máte výhrady a proč?
K této otázce se bez bližšího poznání chodu zastupitelstva moc vyjad-
řovat nechci. Těžko se posuzuje bez konkrétních a podrobných znalosti 
finančních možností obecního rozpočtu a dotačních titulů. Jako obča-
novi mi chybí větší péče o veřejnou zeleň, hlavně pravidelné vysečení 
břehů potoka a v zimě včasná úprava obecních cest, zastávek…Určitě se 
spousta projektů podařila, oprava obecního úřadu, pošty a jejich bezba-
riérovost, nové byty, půdní vestavba ve škole.

4. Které oblasti fungování obce se chcete nejvíce věnovat? 
To samozřejmě závisí na tom, jakou funkci po ustavujícím zasedání 
budu v zastupitelstvu obce zastávat.

5. Jakou konkrétní věc byste chtěl v Úsobrně vylepšit a jakým způsobem 
byste toho chtěl dosáhnout?
Jakou konkrétní věc? Třeba „zkulturnění“ vzhledu areálu VOS Velké 
Opatovice (kravína ostatní stáje). A pak zřízení klubovny pro volno-
časové aktivity dětí různého věku nebo maminek s dětmi. Pokračování 
ve vydávání zpravodaje se zápisy z jednání zastupitelstva, dále podpora 
činnosti spolků s jejich finanční odměnou za provedenou akci. Nápadů 
je spousta.
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6. Čím si myslíte, že můžete Vy osobně nejvíce přispět k rozvoji obce? 
Co je Vaše silná stránka?
Určitě aktivní účastí při zasedání zastupitelstva a jeho rozhodování, 
hlubší seznamování se s danou problematikou a hledání různých mož-
ností řešení. Mezi moje silné stránky určitě patří trpělivost, cílevědo-
most a osobní disciplína a kázeň.

7. Představte si prosím, že už je rok 2026 a Vaše období ve funkci právě 
končí. Co byste rád viděl za sebou? Za čím byste se rád ohlédl, 
na co byste byl pyšný, kdyby se podařilo?

Splnění bodu 5 :-).
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Petr Komárek

1. Jaký jste měl pocit, když jste zjistil, že jste byl zvolena do obecního         
    zastupitelstva?

2. Co Vás osobně vedlo ke kandidatuře v obecních volbách?

3. Co oceňujete na práci minulých zastupitelstev? Které projekty (akce)  
    se Vám zdají zdařilé a ke kterým naopak máte výhrady a proč?

4. Které oblasti fungování obce se chcete nejvíce věnovat? 

5. Jakou konkrétní věc byste chtěl v Úsobrně vylepšit a jakým způsobem  
    byste toho chtěl dosáhnout?

6. Čím si myslíte, že můžete Vy osobně nejvíce přispět k rozvoji obce?
    Co je Vaše silná stránka?

7. Představte si prosím, že už je rok 2026 a Vaše období ve funkci  
    právě končí. Co byste rádi viděli za sebou? Za čím byste se rádi  
    ohlédli, na co byste byli pyšní, kdyby se podařilo?

Vážení spoluobčané,
Chtěl bych Vám tímto poděkovat za svěřenou důvěru ve volbách 
do zastupitelstva obce na roky 2022 – 2026. Je to skvělý pocit, když máte 
rozjeté nápady a lze je díky Vašim hlasům dokončit. V rámci minulých 
zastupitelstev jsme společně provedli spoustu práce, která je vidět a bez 
výhrad mohu říci, že se nám velmi daří rozvíjet Obec Úsobrno. 
Je skvělé slyšet z okolních obcí, od auditorek, kamarádů, že snaha a píle 
je viditelná! 
V novém volebním období bych chtěl dokončit nové pozemky pro vý-
stavbu RD, tlakový výstup na přívodním vedení vody mezi vodojem 
a obcí (vyšší tlak vody pro část obce s menším tlakem), výměnu elek-
trického vedení pro napájení vodovodní soustavy obce Úsobrno, vý-
měnu plynového kotle v Obecní hospodě, optický internet v celé obci 
Úsobrno pro občany, instalaci FVE na Obecní hospodu.
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Máme rok 2022 a s klidným srdcem mohu sdělit, že jsem věnoval obci 
Úsobrno dvanáct roků života ve své režii a s velkým pochopením rodi-
ny, výplatu kterou pobírám od obecního úřadu – 11462,- čistého, jsem 
vždy investoval zpět do obce – jak materiálně, tak pracovně a jsem 
za to velmi rád, jelikož jsem kdysi prohlásil, že tuto práci budu vykoná-
vat zadarmo. Čtyři roky jako místostarosta a osm let jako starosta. Jsem 
připraven pracovat dále a mít radost ze všech povedených věcí, které 
si vždy najdou své příznivce, ale bohužel také i odpůrce.

Závěrem bych nechal k zamyšlení, kdy mělo Úsobrno starostu déle jak 
jedno volební období a zda je to přínosem pro obec.
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA

Vážení spoluobčané,
po dvouměsíčních letních prázdninách jsme opět započali nový školní 
rok. 
Hned v úvodu nás čeká změna, protože z technických důvodů budeme 
v září a říjnu 2022 dovážet obědy ze ZŠ Velké Opatovice místo ze ZŠ 
a MŠ Jaroměřice. 
Dále samozřejmě pokračujeme v dotačních programech Ovoce a mléko 
do škol, Šablony III, Trenéři do škol, Obědy zdarma, Obnova PC učebny 
a instalace altánu na školní zahradě. 
V rámci vlastivědy se budeme věnovat oblasti kariérového poradenství 
a pokračovat v seznamování se s různými lprofesemi v celoročním pro-
jektu Čím bychom mohli být.
I letos řipravujeme pro rodiče divadlo a rozličné slavnosti. 

Také v letošním školním roce máme v ZŠ dvě třídy. Do každé chodí 
6 žáků. Vyučují je Mgr. Ondrová, Bc. Holubová a Mgr. Večeřová. 
Do 1. třídy byla ještě přidělena asistentka pedagoga Mgr. Smej-
kalová. S administrativou a doučováním dětí pomáhá školní asistent 
Mgr. Michaela Večeřová. Všichni pedagogičtí pracovníci jsou hrazeni 
ze státního rozpočtu, eventuelně z dotací EU.

Přejeme vám krásný podzim a hlavně zdraví.

                                                                             Mgr. Martina Ondrová - ŘŠ
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Návštěva ve škole
Ráda bych se s vámi podělila o zajímavou návštěvu ve škole.

2. září se k nám do školy i se svojí rodinou přišel podívat a za-
vzpomínat její bývalý obyvatel pan Miloslav Dosedla. Den před 
tímto setkáním oslavil 80-té narozeniny, narodil se do učitelské 
rodiny 1. 9. 1942 v 7.45 hodin. Je synem bývalého ředitele školy 
Miloslava Dosedly, který vedl školu v letech 1945 – 1958.

Během prohlídky školy pan Miloslav zavzpomínal, jak to tu vypa-
dalo dříve, popisoval nám, kde v současné jídelně a v ložnici pro 
děti z mateřské školy bydleli, co bylo za tajemnými dveřmi, které 
nikam nevedou, kde dříve bývaly dveře… Také bylo zajímavé po-
slouchat,  že dříve byla na učitelském stole rákoska a kam 
se chodilo do kouta.
 
Překvapilo jej, jak škola nyní vypadá. Nechal se vyfotit u dveří, 
které zůstaly stejné jako v době, kdy tu bydlel. Naopak okna byla 
na škole úplně jiná. V současné družině dříve věšeli prádlo.

Společně jsme si prohlíželi fotky, které pan Dosedla donesl, a naše 
staré školní kroniky. Našli jsme tam zápisy tatínka pana Dosedly, 
zjistili jsme přesné datum školního roku, kdy nastoupil i kdy pak 
odešel. 

Bylo to milé setkání, děkujeme.
                                                                        Mgr. Martina Hlaváčová
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Zprávičky z naší školičky
V mateřské škole ve školním roce 2022/2023 vyučují učitelky Martina 
Hlaváčová a Nela Škrhlová, pro jedno dítě nám byl přidělen asistent 
pedagoga, kterým je od 1. 9. Helena Lexmanová z Jaroměřic. Od září 
2022 máme nově navýšenou kapacitu dětí v MŠ na 18 a nyní ji máme 
plně obsazenou.

22. 9. 2022 jsme s dětmi zažili výukový program „Ježeček“ z ekocent-
ra Stolístek, který probíhal na školní zahradě. Zajímavé bylo vyvracení 
pověr o ježkovi, že jí jablka, a jiných zvířátkách, např. že čáp nosí děti. 
Naučili jsme se pohybovou říkanku o ježkovi a vyrobili jsme pro ježečka 
domeček.

Na začátku školního roku jsme s dětmi probírali své kamarády – každý 
můžeme být v něčem stejný a v něčem jiný. Za co nás chválí maminka, 
tatínek? A z čeho mají asi radost paní učitelky. Leošek odpověděl 
– z toho, že nás máte, a utíkal se nechat obejmout. 

                                                                                 Mgr. Martina Hlaváčová



18

KOSTELNÍ OKÉNKO
AUTOR: Martina Hlaváčová

Po dlouhé době léčení jsme v neděli 25. 9. 2022 při mši svaté znovu při-
vítali otce Pawla v Úsobrně. Měli jsme z toho upřímnou radost. Přilože-
ná fotografie ukazuje, že boj s nemocí byl pro otce náročný.

V kostelích značně 
ubývá věřících: 
po covidu, po ne-
moci, z důvodu stá-
ří. Týká se to i naší 
farnosti. Podobně 
v ý r a z n ě  u b ý v á 
i kněží. V olomouc-
kém semináři v 90. 
letech bylo více než 
100 bohoslovců, 
dnes jich je kolem 
10. Kněží začínají 
být vzácní, je jich 
málo a ne všechny 
farnosti budou mít 
kněze.

10. 10. 2022 je den, 
kdy se uskuteční 
důležité jednání o 
budoucnosti naší farnosti. Kdo můžete, myslete v modlitbě.
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PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR

V srpnu se v Úsobrně uskutečnil příměstský tábor pod záštitou Rodin-
ného centra Motýlek - Velké Opatovice. Zúčastnily se děti z Úsobr-
na a blízkého okolí. Touto cestou bychom chtěly dodatečně poděkovat 
všem, bez nichž by tento tábor nebyl takový jaký byl.

Děkujeme za ochotu, vstřícnost, skvělou spolupráci a vůbec chuť 
se s námi na průběhu tábora podílet.

DĚKUJEME:

• Hoteliérům - Martinu Smejkalovi a Verunce Smejkalové - za báječ-
   né jídlo, skvělý přístup a mnoho dalšího.

• Obci Úsobrno za finanční dar, který byl použitý na vstupné do Wes-
   ternového městečka Boskovice.

• Hasičům za ukázku hasičské techniky.

• Pavlu Přikrylovi za skvělé odpoledne strávené u rybníka.

• Jakubu Lánskému za zprostředkování ukázky služebního policej-
   ního vozidla.

• Petře Přichystalové za korálkovou dílničku, kterou si pro děti při-
   pravila.

• Základní škole a Mateřské škole Úsobrno  za poskytnutí prostor.

• Janu Pánkovi za finanční dar.

• Aničce Kaderkové za VIP vstup na výstavu RETROHRAČEK.
• Paní Květoslavě Švagerové za úžasnou ukázku čokoládového a sý-
   rového fondue.
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Úsobrnský zpravodaj – periodický tisk územního samosprávného celku obce Úsobrno. Vychází v Úsobrně 4 x 
ročně (září, prosinec, březen, červen). Příspěvky přijímá Jana Toulová, email: toulova.ja@email.cz, osobně v 
knihovně a na obecním úřadě vždy do poloviny měsíce vydání. Grafická úprava: Lucie Švagerová. 
Náklad 200 ks. Neprodejné, zdarma.


